

TURKISH VERSION:

Değerli Öğrencilerimiz,

Çin'de ortaya çıkıp kısa zamanda birçok bölgeye yayılan yeni Koronovirus hastalığı (COVID- 19)' na karşı üniversitemizde titizlikle gerekli her tedbiri almaya özen göstermektediriz.

Son 14 gün içerisinde, herhangi bir ülke ayrimı olmaksızın, yurtdışında bulunmanız ve ateş, öksürük, nefes darlığı gibi solunum yolu belirtileri göstermeniz durumunda aşağıda bilgileri yer alan ilgili birimimiz ile iletişime geçmeniz rica olunur.

Birim Adı ve Yeri: Enfeksiyon Hastalıkları ve Mikrobiyoloji Polikliniği, İstinye Üniversitesi Medical Park Hastanesi, Gaziosmanpaşa

İletişim Bilgisi: A Blok, 1. Kat, Enfeksiyon Hastalıkları Hemşiresi Gönül Nurgül YILMAZ

Hassasiyetiniz için teşekkür eder, sağlıklı ve başarılı bir eğitim yılı dileriz.

Saygılarımla
İstinye Üniversitesi

ENGLISH VERSION:

Dear Students,

We are trying to take all necessary precautions at our university against the new coronavirus disease (COVID-19), which has recently appeared in China and spread to many parts of the world in a short period of time.

If you have been abroad, without any country distinction, in the last 14 days and have symptoms such as fever, cough, shortness of breath, please contact our responsible department whose contact details are provided below.

Name and Location of the Department: Infectious Diseases and Microbiology Outpatient Clinic, Istinye University Medical Park Hospital, Gaziosmanpaşa

Contact Details: Block A, 1st Floor, Infectious Diseases Nurse, Gönül Nurgül YILMAZ

We thank you for your attention and wish you a healthy and successful academic year.

Best regards,
Istinye University

ARABIC VERSION:

طلابنا الأعزاء،

إننا نهتم باتخاذ كل التدابير الالزمة بعناية كبيرة في جامعتنا لمواجهة فيروس كورونا (COVID-19) الذي ظهر في الصين قبل فترة قصيرة وانتشر في العديد من دول العالم.

في حال تواجدكم خلال الـ 14 يوماً الماضية في أي دولة كانت بدون تحديد، وظهرت لديكم أعراض، مثل: ارتفاع درجة الحرارة، السعال، وضيق التنفس يرجى التواصل مباشرة مع وحدتنا الواردة بياناتها أدناه.

اسم الوحدة ومكانها: عيادة الأمراض المعدية والميكروبات، مستشفى ميديكال بارك بجامعة إستينيا، غازى عثمان باشا

بيانات الاتصال: بلوك A الطابق الأول، ممرضة الأمراض المعدية جونول نورجول يلماز

نشكركم لتفهمكم ونتمنى لكم قضاء عام دراسي ناجح بصحة جيدة.

مع تحياتنا
جامعة إستينيا